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 Nafoukanej tedy Kamelot určitě není! Mohli jsme se o tom přesvědčit na  společném koncertu
3.8.2002 v Oseku u Duchcova, kde jsme měli tu čest  dělat této Brněnské legendě předkapelu
(při pohledu na vzhled Romana  Horkého se nemůžu ubránit pocitu, že legendu jsem si vždycky
představoval  tak nějak staršího, s dlouhým fousem a tak ...)

 Hráli jak o život a na přídavky mi skoro ani nestačily prsty na ruce. Byl  to prostě fajn večer, kdy
pod hvězdami zněly jak písničky, tak  neopakovatelné Romanovo průvodní slovo. Vím, že je to
nošení dříví do  lesa, ale až příště uvidíte na plakátu KAMELOT, nenechte si ho ujít.

 O pěkný zážitek se s Vámi podělil vedoucí skupiny DYNAMIS,
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